

東華三院152周年慈善晚宴「暢遊世界」

TWGHs 152nd CHARITY DINNER · TRAVEL AROUND THE WORLD

東華三院自1870年創辦至今，一直秉承「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命和承諾，為廣大市民提供醫療、教育及社會福利等多元化服務，照顧不同階層人士的需要。

本年度籌募項目「東華三院周年慈善晚宴」謹訂於2023年3月4日(六) 假香港瑰麗酒店宴會大禮堂舉行，為「東華三院樂儀癌病治療資助基金」籌募經費，資助有臨床需要及符合資格的乳癌病人接受治療，讓患者及家屬在危病徬徨中得到支援。

本年活動將以「暢遊世界」為主題，象徵東華三院152年來，用心服務有需要的市民，陪伴香港市民同行萬里。晚宴將以離境大堂、機艙及世界各地著名景點等作佈置，營造旅遊氣氛；同時鼓勵嘉賓穿著航空機組人員服飾或不同地區的傳統服飾，配以具特式的世界各地傳統表演，讓嘉賓感受出國旅行的體驗。

誠邀各位善長赴會支持，共渡一個饒富意義又愉快的晚上！

Founded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals (TWGHs), has been upholding the mission of "To heal the sick and to relieve the distressed; to care for the elderly and to rehabilitate the disabled; to promote education and to nurture youngsters; and to raise the infants and to guide the children," providing holistic medical and health, social welfare and education services to the community, and taking care of the needs of all walks of life.

The annual fundraising event "TWGHs Charity Dinner" will be held on Saturday, 4 March 2023 at the Grand Ballroom of Rosewood Hong Kong to raise funds for the "TWGHs MK Cancer Treatment Subsidy Fund" in support of breast cancer patients with financial difficulties to receive medications and relieve their distress during despair.

The theme this year is "Travel Around the World". It metaphorically depicts that TWGHs has been dedicated in serving the community to walk through every milestone together with Hong Kong people for 152 years. The charity dinner will be decorated in an array of travel elements such as departure hall, plane cabin & famous attractions around the world, turning the charity dinner into a joyful journey. Guests are invited to dress in cabin crew uniforms or cultural costumes of different countries. With iconic performances all around the world, guests are able to experience the joy of travel that night.

Your support and presence are highly appreciated. We look forward to greeting you in this meaningful evening.

霍浩文

(霍浩文)
籌委會主席暨
東華三院第一副主席
(WAI Ho Man, Herman)
Organizing Committee Chairman cum
1st Vice-Chairman, Board of Directors

馬清揚

(馬清揚)
東華三院主席
(MA Ching Yeung, Philip)
Chairman,
Board of Directors

籌委會委員 Organizing Committee Members

蔡加怡副主席
Ms. CHOI Ka Yee, Crystal,
5th Vice-Chairman

麥鄧蕙敏總理
Mrs. MAK TANG Wai Man, Vivian,
Director

吳鄭雅瑜女士
Mrs. NG CHENG Nga Yu, Emmi,
Director

連浩民總理
Mr. Joseph LIN,
Director

楊燕芝總理
Ms. Jennifer YEUNG,
Director

楊焯興總理
Mr. YEUNG Cheuk Hing, Jacky,
Director

麥菁芮總理
Ms. MAK Ching Yui, Matching,
Director

